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RE: Gesprek zojuist met MLZ .eml

o<JE
Zoals zojuist besproken hieronder het oorspronkelijke verzoek van el in het attachment mijn reactie tav de mogelijke
taakverdeling bij de onderwerpen zoals genoemd in het 1° rapport van de OvV. Zo'n taakverdeling kan een rol spelen bij
kamerdebatten over het OVV-rapport (wie neemt welk onderwerp voor zijn/haar rekening). Volledigheidshalve: de onderwerpen
in het 2° onderzoek van de OVV betreffen achtereenvalgens vaccinatie, mondkapjesplicht, avondklok en scholensluiting.

Wat de verantwoordelijkheid voor het Deloitte-onderzoek naar de inkoop van PBM betreft het volgende. Dat valt nu onder

Minister helder (NC19 heeft dat onder zijn hoede, NC19 = “proces nafase covid” en dus Minister Helder); maar vanuit inhoudelijk
perspectief is een redenering denkbaar dat ook dit onderwerp onder Minister Kuipers zou vallen (PBM valt onder de directie

Geneesmiddelen en Medische Technologie (=GMT), GMT valt onder hem).

Met het hieronder genoemde onderwerp inzake openbaar maken namen in onderzoek Deloitte hoefje niets te doen. Dat

onderwerp wordt door het team onderzoek inkoop PBM opgepakt.
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Onderwerp: Gesprek zojuist met MLZ

In het kort

- verdeling portefeuilles moet nader uitgewerkt worden in wie doet wat bij de verschillende onderzocken [REIN heb je
hier meer info voor nodig? Of kunnen we goed kijken naar de onderwerpen zoals genoemd in OVV, onderzoek PBM etc.

En dat daar een meer gedetailleerde indeling mee te maken is?

- Minister gaf mee: onderzoek Deloitte, op welk niveau maken we namen bekend. BZK zou

lijn aan het ontwikkelen zijn hierop? Weten we daarvan? Minister wilt juridische toets op

besluit dat we nemen op openbaarmaking namen. Dit moet dus juridisch getoetst zijn zodat

minister daarop kan terugvallen.

- We hebben al een deepdive gehad maar er is behoefte aan meer. Met name over haar rol

en die van de minister Kuipers per onderzoek/fase.

Wat is er te vinden hierover interdepartementaal? Wat kunnen we leren van andere

parlementaire enquete? Zoals ook, wie ondertekent brieven? Voorbeeld, was nieuw voor

minister Helder dat J&V op OVV onderzoek meetekent. lk heb het geinterpreteerd als.

‘Alles is voor mij nieuw, neem mij goed mee’.

- Wat zit er allemaal aan te komen? Min Helder wilt terugkerende momenten samen met

Ernst hierover. Kunnen we onze PO’s met min Helder daarvoor gebruiken? Dus de ene

keer alleen met min Helder en de andere keer met Kuipers erbij?
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- Hoe wordt Hugo hierbij betrokken?

Tot zover [EEN laat even weten of je verder kan of dat nadere duiding nodig is.


